
občsí§ké sdružení skt vítkovice_Bílá
Bilá l73
739 15 Staré Hamry

Zápis zYH dne 2al4/2oo8

Zápis
o průběhu vatné hronady (dále ien VH} občan§kého sdružení sKI vítkovice - Bilá,lc 10632219, se sldlem Bílá
]7J, Psc ?]q 15, staré Hamry, (dále též ien ,,SKI"), konané dne 28.04.2008, od. 17|00 hod., v zasedaci místnosti
restarŤace Městského §tadionu ve vítkovicích.

Pořad iédnání VH:
l. zahájenijednání VH - ověření usnášeni schopnosti a schopnosti činit íozhodnuti
2. Volba orgánů vH:

. Předseda

. zaphovalel a dva oveloval€lé ápisu

. Dvě osoby pověřené sčítánirn hlasů

. Ná\Ťhová komise
3, Zpráva o činnosti sdruž€nl za období od poslednl vH dn€ 14,5,2007|

a. lnformace o činnost sdruženi
b, Infoímace o fungováni dceřiné společnosti sKl Bílá-služby s.r .o,

c, Hodnoc€ní ávodni seály 200? D008.
4. Návíh koncepce ávodniho lyžování sKI Vítkovice-Bílá
5. Projednání účetni závěrky za účetni obdobi od 1,1 1.2006 do 31.10.2007, Zpíáva dozníěl komis€ o jejim

pfuzkoumání.
6. schválení ltčetní ávěrky za účetní obdobi od 1,11,2006 do 31,10,2007,
?, lnformace o plněnI rozpočtu občanského sdíužení za obdobi od 1.1 1.2007 k€ dni konání VH.
8, lnformace o plněnI usneseni z náhíadni valné híomady konané dne 14.5.2007,
9, lnfomace dozorčI komise o kontřolní čjnnosti v obdobi 14,5.2007 až 30.3,2008,
t0. Návrh rozpočtu sdružení na obdobl od 1,11,2008 do 31,10,2009.
l 1 , Zpráva dozorči konise sdruž€ni o přezkoumáni návíhu íozpočtu na obdobi

od l,11,2008 do 31,10,2009,

12, Roáodnutl o schválenI ná\Ťhu rozpočtu na obdobl od 1,1 1.2008 do 31.10.2009,
13, Informace o stavu členské základny a placení členských přispěvků, Pťojednání návrhu yýkonného !ýboru o

!ryloučeni členů sdruženl, přIpadně o schválení přihlášek noyých členů. Rozhodnuti vH o př€d]ožených

ná\Ťzich dle ustanovenl čl. x, odstavce 5 stanov SKL
14. Projednání a schvá|enI roáodnuti ťkonného výbofu pro nastávajici období|

a)stavba vleku Javořina podél sjezdovky č, 3 včemě ltpťa\T sj€zdovky a rozšíření rozvodů vody a elektřiny při
}yužití našeho staťého kotvového vleku

b) Ódkup části parc€ly p.č. 3401t16 od fy J^M a Zdeněk Matysovi cca 2 500 m' a výhl€dové koupi celého
spodnlho parkoviště

c) Šouhhs ; jednáním o koupi parc€l LeSů ČR mezi sj. č. l (ávodni) a sj. č, 2 (rnodrá)

d) Souhlas s jednánlm o koupi parcel Moravskoslezského kaje p.č 39l5/l9, 3915/42, 39l5/45 (hřiště)

e) Přistavba Provozní a hospodářské budo\.y na parkovišti
15. Projednání a schvál€ní změn oddilo\"ých příspěvků|

Ročni j izdenka na |anovc€ ( s přednosti o víkendech do 10:30 hod,) 2.500 Kč nebo 25 brigádnických hodin
16. Návrh odměn č|enúm W a DRza rok 2008 (l0 oooKč/osoba)
17. Diskuse
18. závěr

Ad 1)

V 17,00 hod bylo konstatováno, ž€ není přítomný dostatečný poč€t členů pro svolánl řádné VH a tudlž dle stanov se

vyčkává, aby mohla být svolána nábťadní vH.

Náhradní valná hromada byla zaháiena po do§až€ní usnášeni schopno§ti v 17.30 hod Ing.Jaromirem Vlčkem,
pfudsedou výkonného }ýboru sKI, kteď by| pověřon vedenim VH až do doby zvol€ni oígánů VH. Předseda VV Ing.

Vlček nechává hlasovat o sestavenl orgánú náhradni VH

Předseda VV lng, V|ček konstatuj€, ž€ náfuadní VH je usnášenl schopná.

P,J,Vlček seznámil přítomné s pťogťamem náhradni V!I, viz příl. č. 1.

J.vlček dal hlasovat o schváleni navíhovaného pro8ramu.

Program náhradní vH byl jednomyslně přijat všemi přítomnými.
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občanské sdružení skl vítkovice-Bílá
Bílá l73
739 15 Staré Hamry

zápis z YH drc 28/4120í18

^d2)
J.Vlček navřhuje jménem VV obsazení oígánů vH viz nlže, Navrhuje hlasovat ,,an bloc", což bylo přijato,

. Předseda Ing, S,olšá,k

. Zapisovatel Mgr. J,Pavlůsková

. ověřovatelé ápisu ing, J.Planka, Ing, Š,wittichová

. osoby pověř€né sčiáním hlasů Ing. M.Vrzgula, M,Liberda, H.Koudelková

. Návřhová komise lng. P.Wiltich, Ing. P,ochmam

or&ány valné konady byly zvol€ny, řízeni náhradní VH se ujlmá zvolený př€dseda VH in8, s.olšák, kteď infoímoval
o průúěhu a organi;ci l;dnáni VH s odkazem na platný j€dnací, hlasovaci a volební řád (JHvŘ) přiiatý valnou
hromadou 26.května 2003. Nikdo z přítomných nevznáší návrh na pozměněni nebo řozšíření pťogťamu VH.

Ad3)

Zpráva o činnosti sdíuž€ní za období od poslední VH dne l4.5.2007, přednáší lng, J.V|ček:

a. Informace o činnosti sdťuženl, činnosti yýkonného výboru a kanceláře. lnfořmuje o změně účetniho a
daňového pomdce. Dále o zajištěni přek|enovaclho rlvěru ve l.ýši 5,2 mil. Kč. Tento úvěř byl
z pŤovozu zimní sezóny splacen a veškeíé ávazky vúči bance pro daný rok by]y lTtovnány,

lng. vlček dále infořmuje o ávod€ch, ktere byly v arcálu sKI Bilá íealizovány.

Další informac€ zazněIa o ájmu investorú v aťeálu Bilá, Viz zpřáva Ing. Vlčka, která se stává pří|ohou č, 2,

b, lnformace o fungován{ dceřiné společnosti sKI Bllá,služby s,r ,o, Zprávu přednášI J,Vrzgula. Hovořl
o zimní sezoně, jejim provozu, zdokonalovánl zasněžovaciho systému. Lyžovalo se 122 dnů, cožje
nadprůměrná délka přovozu a to jen diky umělému zasněžování. sezona začala 30.11.2007 lyžovánlm
najihu. celé znění zprávy J. vrzguly se stává přilohou č, 3,

c. Hodnocení ávodni sezóny 2007/2008 Přednáši Jaroslav skoumal, Viz přilohač.4.

Předseda vH poděkoval všen přednášejícim, otevIrá diskuzi k předneseným zprávám. váledem ktomu, ž€
nikdo n€má dolazů, diskuziuzavíráa přistupuje k dalšímu bodu progřamu

Ad4)

Návrh koncepce ávodního lyžování sKl Vítkovic€-Bllá, Tuto koncepci přednášl Jaroslav Skoumal. Viz p}íloha č, 5,

Předseda otevirá prostor k diskuzi nad tímto návrhem koncepce.

Dotaz vznáši L,Průdek "jak bude píoblhat individuálni trénovánl.

odpovid,á J,Skoumal, že se v této koncepcj nepočíá s individuálnim trénováním.

Probihá diskuze ohledně přlspěvku rodičů ávodníků a jejich opíávněnosti včetně pozitiva téio konc€pce ávodního
lyžováni.

K diskuzjse \íadřuje autor koncepce J,Skoumal.

Do diskuze se přihlašLlje Ing.M. Kuáč. Podporuje nánitky L.Prúdka.

Da]ši dotaz vznáši opět L,Průdek, jak bude probihat mateřiá|ní zabezpečení tíénování. Možnost uživat sjezdovky, apod.

Na dotaz odpovídá Ing. Vlček,

Vznáši dotaz opět L,Průdek - k otázce plateb za trénování ávodníků,

Dotaz odpovldá Ing- V.Kutým- g€neralizuje jednot]ivé dotazy a problémy, které z diskuze \Tplynuly, Hovořl o tom,ž€

konc€pce je áklad. Dalši detaily budou řešenyjednotti\.ými směmicemi,

Ke koncepci se ryiadfuie Ť€nér Jan Něm€c se stanoviskem, že konc€pce je syrový návťh a doporučuje jeho

dopracováni,

Př€dseda vH uzavirá diskuzi k této píobl€matice, A doporučuje íozpíacovat do j€dnotliyých sněmic,

Návrh usnesenl: - souhlas se změnou konc€pc€ závodniho lyžování a jeho financování přes občanské sdruženl

. pověřit výboŤ zpřacovánim potřebných směmic k řádnému zabezpečenl sportovnich činno§ti

l!
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občanské sdružení skl vi!kovice-Bílá
Bílá 173
739 15 slaíé Hamry

Zápi§ z vH dne 28/4/2008

Předs€da vH dává hlasovat I

Pro i Proti:

l člen

zdrželo se:

5 č|en

Návřh Usne§€ni byl §chválen většinou h|asů

Ad5)

Proj ednání účetni ávěrky z. účetní obdobi od l , 1 l ,2006 do 3 l , l 0.2007. Zpráva dozorči komise o j ej lm přezkoumání.

zprávu přednáši lng, vlček viz přil, č. 6. Na projekci j e představena rozvaha a !ýsledovka a výk^? ziskťl z zlíát-

K diskuzi se nepřihlásil žádný z účasrníků VH.

Předseda VH \ryzývá Dozorčí kom;si, za níž qstupuje lng. olšáková viz. Přl1, č,7-

Navrhuje schváleni účetní závěrky za účetnl obdobi od 1,11,2006 do ]l,]0,200?,lderý skončil tlč€tni ztřátou ve výši
3 l95,5l9,- Kč, po úpravách na áklad daně daňovou zřátou v€ \,ýši t l39 340,- Kč s těmito výhBdam; :

. Uzavření písemné smlouvy s daňo\"ým poradcem o rozsahu služebjím \rykonáVaných v pŤůběhu zdaňovaciho

obdobl.
. přehlednou €videnci maj€tku, tj, aktualizovat inventáml karry kždého jednotlivého majetku, ved€nl odpisů

průkazným způsobem po celou dobu odpisovani,
. průběžné účtováni odděleně o činnosti hlavnl a vedleiši, ti, kllčování provádět již v průběhu účetního obdobi

v souladu s vnitřnim předpisem, t€nto vnitřni předpis aldualizovat s tím, že VV si musi být vědom povinnosti

prokázat správnost stanovení klíče a předložit podklady k takovému propočtu v přIpadě kontřoly ze strany

správce daně.
. oprary účtovánl rezerv a dotaci nepíodleně podat přlslušná dodat€čná daňová přiznáĎl

. čtvrtletně předkládat DI< účetní výkazy a stav plněni íozpočtu a to zejména v souvislosti s plánovanými

investičnimi akcemi.

Ke zprávě se otevirá diskuze, kde §€ slova ujímá Ing. Dusilek s námilkou, že před VH nebyl seznámen s kompletními
yýsledky a př€je si odpr€zentovat na projekci_rozvahu a \.ýsledovku včetně výka^! z]Éků 

^ ^lát 
7^ d^né účetní obdobi,

S kitikou píáce Výkonného výboru se připojuje íovněž předseda Dozoťčí komise Ing. Kutý stlm, že občanské

sdružení vlastní majetky v hodnotě ?2 mil, Kč ajeho ekonomické vedení se mujevijako neprofesionální-

Předseda VH dává hlasovat o schvál€ni účetn í závěrky za období od l , 1 l ,200ó do 3 ] . 10.2007 s výhradami uvedenými

výše a § konstatováním, že fuáta zA dané rlčetní období, která byla }yčíslena n^ ].649.392,-Kč bude ubíazena

z loňského nerozdělenébo zisku.

Př€ds€da vH dávó hla§ovat l
Pro
6l členů

Proti
0 člcnů

Zdřže|o s€
0 čl€nů

Návrh Usne§ení byl schválen většinou hlasů

Ad7)
Informac€ o plnění rozpočtu občanského sdruž€ni za obdobI od 1.11.2007 ke dni konánl VH s \"ýhledem do konce

finančniho roku2008,
Zprávu přednášI Ing, Vlček Vizpří, č.8,
Po pledne§€ni Zprav} olevlra pfed,eda VH disku7i.
Dotazy vznáší In8, Dusilek a táže se na rozdíly v plánovaném rozpočtu a př€dnášené skut€čnosti

Na tento dotaz odpovidá J.Vrzgula.
Připominku vznáií Ing, ochmaín s ádosti, aby by1o dodrženo pŤavidlo, že rozpočet s.r,o, byl VH schválen a byl ze

strany s,r.o, dodržen.

Předseda VH formuluje na ákladě diskuze apřipominek ryplývajicich z diskuze toto Usnes€ní:

. VH vyjadfuj€ n€spokojenost § Výkonným výboíem (W) voblasti plněni íozpočtu na obdobl 1,11,2007

3l,10.200s s tím, ž€ VV předloži na následujícI VH všechny příslušné dokunenty fýkajíci se rozpočtu vč€tně

zdůvodněnI odchylek (jak oS, tak s.r.o. )
. vH požaduje, aby na každém dalším zasedáni vH byly předem k dispozici kontptetnl ekonomické výsledky

obou subjektú.
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občanské sdřuž€ní sKI Vítkovice-Bíló
Bilá l73
739 15 Staré Hamry

zápis z vH í]ne 2al4nooa

. vH navíhuje, aby histoíické dokumenly týkající se os byly k di§pozici na webových střánkách.

Př€dseda VH dává hlasovat:
Pro Proti Zdrž€lo s€
60 čl€nů 0 čI€nů l čI€n

Návrh U§nesení byl schvál€n většinou hla§ů

Ad8)

Informace o plněni usneseni z náhmdní valné hromady konané dne l4, 5, 2007,

Zplávu přednáší Ing, Maíin Vrzgula viz přil, č, 9,

Bez dalšich připominek adiskuzi.

Ad9]

]nformace dozorči konlise o kontrolni činnosti v obdobi l4,5.2007 až 30,3,2008,

Přednáší Ing, Vladirnir Kutý, viz přiloba č, 10,

DK se sešla 4x, jeji čl€nové maji rozdělené působnosti, ]ng, olšáková má na starosti ekononickou probl€matiku, ]ng,
Kutáč závodni činnost a lng, Kutý inv€ntarizaci majetku.

DK navrhuje:

. Dk spolupracovala při inventuře maj€tku

. DK n€ustále pozoňovala VV, aby VV připíavil koncepci závodního lyžováíí, DK musi konstaloval,
ž€ tento materiá] byldo p.ogramu dnešní konference konečně připraven

. vv nevěnuje důsl€dnou pozornost €konomice občanského sdružení a Dk řiká, že vv personálně a
organizačně nezvládl organizaci vedení účetniho oddělení

. Dk navrhuje vH, přijmout usnesení, které pověří výkonný výbor hledat formu řízení občanského
cdnlženla \,í,o na plofe.ionalnl úlol ni,
. DK navrhuj€ VH, vzhledem k hospodáhkým ,!"ýsledkům obč,sdr, a s,r.o, přijmoui usnesení, že nákup

veškerých movitých a nemovitých věcí zásadního cbarakteru ( iransportér) bude schválen DK na
základě okamžirých hospodářských výsledků obou společno§tí,

Na ákladě zpťávy předsedy DK probíhá diskuze na ákladě které př€dseda VH formuluje usneseni:

. vH pověřtljc vv k tomu, aby se zabýval nalezennn forny řizeni občanského sdružení a s,ř.o, na přofesionálni
úrovni,

. VH staĎovuje, že veškelý nákup movitého i nemovitého maj€tku zásadniho cbarakt€ru bud€ §chvál€n DK na
základě okamžitých hospodářských výsledků obou právnich subjektů,

přetseda yH dává hlasovll:

59 čleíů
Proti
0 členů

zdtželo se
2 členové

Návřh U§nesení byl schválen včtšinou hlasů
Adl0)

Návrhřozpočtu sdruženínaobdobíod 1,1 1,2008 do 31,10,2009,

Přednáší Ing, Vlček viz. Příl, č, l l.

Předseda otevírá diskuzi k danému bodu programu.

Vdiskuzi vystupuje ]ng, Dusílek a doporučuje v řozpočtu stanovení priorit zpohledu akutnich poťeb areálu a
z pohledu dalších inveslic pío íozvoj,

Vysvětleni podává J,Vrzgula

Dotaz vznáší Ing,V, Kutý, Zda 8en€.ální oprava koivového vleku byla začleněna do rozpočtu.

odpovídá J,Vízgula, že zprovozněni vleku neni Go ale novou investici,
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občanské sdružení skI vítkovice-Bílá
Rilá l73
?39 15 staíé Hamty

Zápi§ z vH dne 28/4/2008

za DK }ystupujejejí předseda Ing, Kutý a dává stanovisko DK ke §chválení návrhu rozpočtu na obdobi od 1.1 l,2008
do 31.10,2009.

Předs€da vH fořnuluj€ návrh u§n€§ení:

. VH schvaluje návrh rozpočtu na obdobi od 1,1l,2008 do 3l,10,2009 s tím, že z po]ožky výdaje bude \Třazena
akce,, Go rozvody vody na sj, č, l" ve výši l 500 000 Kč

. vH doporučuje \Ttvořit na uvedenou položku reservu na opra}u hmotného majetku
VH dopoťučuj€ W projednat a schválit při roáodnutí jediného společnika, kteřé nahraalje vH v s,r.o. mímě
př€b,tko\ý rozpoč€t sro na obdobi od 1 .1 1 .2008 do 3 1 . l 0.2009,

Přo Přoti zÁržel se
ó0 členů 0 členů l čl€n

Návrh u§nesení byl §chválen většinou hls§ů

Ad13)

Informace o stavu čIenské základny a placení členských přIspěvků. ProjednánI návrhu \.ýkormého yýboŤu o vyloučení
členů sdruženl, přlpadně o schvál€nI přihlášek no\.ých čl€nů. Rozhodnuti VH o předložených návrzich dle ustanovenl
čL x. odstavce 5 stanov sKL Mgť. simona Průdková př€dnáší přispěv€k viz. Přil, č,12

K tomuto bodu progranu nejsou připomiŇy v diskuzi,

Ad14)

Projednáni a schváleni roáodnuti \"ýkonného výboíu pío nastávajlcl období|

a) stavba vl€ku Javořina podél sjezdovky č, 3 vč€tně úpra\ry sj€zdovky a rozšř€ni Ťozvodů vody a elekťiny při
\Tužiti našeho starého kotvového vleku

b) odkup části parcely p.č.3407t'76 od ry Jana a Zdeněk Matysovi cca2 500 mz a }ýhledové koupi celého
spodniho parkoviště

c) souhlas s jednáním o koupi parcel Lesů ČR rnezi sj, č, l (závodni) a sj, č, 2 (modrá)
d) Souhlas sjednáním o koupi parcel Moravskoslezského kaje p.č 39l5/l9, 39l5142, 3915/45 (hřiště)
e) Přístavba Provozní a hospodářské budory na parkovišti

K tomuto bodu plogřamu probíhá diskuze na ákladě které, bylo naformulováno toto usnes€ni:

a) Výkonný \.ýbor je pověř€n k přípravným pracím na pŤojektu přístavby Provozní
hospodářské budo\T na parkovišti

b) Výkonný \.ýbor je pověř€n zahájit stavbu vleku Javořina podé| sjezdovky č.3 včemě
úpía\T sjezdovky a rozšiření rozvodů vody a €lekřiny při využití starébo kotvového v]eku

c) Výkonný \.ýbor j€ pověřen záájit jednání o odkupu paŤcel specifikovaných ve výš€
uv€dených bodech b,c,d)

Př€dseda vH dává hlasovat :

ól členů

Usnes€ní vH bylo schváleno všemi hla§y

Adl5)

Projednání a scbválení změn oddílo\iicb příspčvků:

Příspěvek přednáší Ing, olšák a s€znamuje vH s návrhem VV, kdy s€ mění cena a podmlnky roční.jízdenky na lanovce
( s př€dnosti o vikendech do 10:30 hod.) 2,500 Kč nebo 25 brigádnických hodin

Probíhádiskuze na základě které nechává předs€da VH hlasovat o návřhu W,

Pro
20 členů

Proti
0 čl€nů

Proti
39 členů

Zdížel se
0 členů

Zdížel3e
4 člen
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občanské sdružení skI vítkovice-Bílá
Bílá l73
739 15 staré Hamry

Zápis z vH dne 28/4/2n08

Návrh W nebyl přijat a platí původní usn€s€ní lninulé vH.
Adló)

NáVrh odměn členům VV a DK za obdobl od ].l l,2006 do 3l,l0,2007 (l0 oooKč/osoba)

Návrh př€dnáši lng,olšák, K návlnu přobíbá diskuz€

předseda vH dává hlasovat o návrhu vv

34 členů
Proti
2 členové

zdížel3e
7 č|enů

Náyrh usn€s€íí vv o odměnách členů w a DI< bvl scbválen většinon hláš,t
Adl7)
přeseda vH otevírá diskuzi.

Slovo si bel€ J.Kočař a vznáší doiaz k výpovědín pracovniků NičŤnana a Káni,

Dotaz odpovídá Vrzgula J,

AdI8)

Předseda VH prohlašuje prog€m VH za naplněný a VH končl v 2l,23 hod,

1ng.Stanislav olšák

Mgr. Jana Pavlůsková

"{r^'ůt -,,/lL6lt,e'řouat[ z<íxí-n

Ol^6lc"a/et af,'tu : /l,WLfuo"a
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